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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle nařízení Evropského parlamentu a rady (EU) 
2016/679 , o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a o 
volném pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (obecné nařízení o ochraně 
osobních údajů a aplikačních zákonů ČR).   
Nejsou dotčena práva podle § 16 odst. 2 písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení) oprávněných osob uvedených v § 16 a § 17 téhož zákona. 

 
 

bod jednání číslo    15  

 
 

 
Příspěvek do 6. zasedání Zastupitelstva města Kuřimi konané dne 02.11.2021  
 
Zápis z Finančního výboru ZM Kuřimi ze dne 01.11.2021 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis  
 
Materiál předkládá:  Petr Krejčí - zastupitel 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Aleš Varmužka - vedoucí odboru  
 
Vedoucí odboru: Ing. Aleš Varmužka - vedoucí odboru 

 
Důvodová zpráva:  
 

V příloze se nachází zápis z finančního výboru, který se konal dne 01.11.2021. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

ZM   
bere na vědomí 
 
zápis z finančního výboru ze dne 01.11.2021, dle přílohy. 
Termín plnění: 01.11.2021 
Zodpovídá: Ing. Aleš Varmužka - vedoucí odboru 
 
  

 
 



Zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města 
Kuřimi (FV ZMK) – 1.11.2021 

 
Přítomní: Krejčí, Poledňák, Hála, Vítek A., Katyi, Vítek R., Macková – Taj Varmužka 

Omluveni:  

 

Program jednání  FV ZMK  

1. Úvod – zahájení – prezence 

2. Materiály pro jednání ZM 

3. Různé 

4. Závěr 

 
Ad 1/ 
 
Jednání bylo zahájeno v 18:10 hod., přítomno bylo 7 členů FV, FV byl usnášeníschopný.  
 
 
Ad 2/ Materiály pro jednání ZM 

 
K tomuto bodu byly předloženy výsledky hospodaření města k datu 30.9.2021. A. Varmužka 
seznámil členy s předkládaným materiálem a zodpověděl dotazy členů FV. Diskutováno bylo 
především vysoké saldo hospodaření ( 78,5 mil. Kč), které je způsobené nízkým čerpáním 
schválených akcí. Dále byly probrány daňové příjmy, které se vyvíjejí nad očekávání dobře, 
oproti roku 2020 je zaznamenán nárůst o 14,5 mil. Kč. A. Varmužka vysvětlil vysoké čerpání 
ORGu 9005 Vnitřní správa u ORJ 5 (odbor finanční), které je způsobené prozatím 
nerealizovanými odpočty DPH.  
 
 
 
Návrh na usnesení: 
 
FV doporučuje ZM vzít na vědomí výsledky hospodaření města k datu 30.9.2021, dle 
předložených materiálů. 
 
Pro: 7  - všichni 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
V souvislosti s výše projednávaným materiálem a metodicky možným přečerpáním ORGu 
9005 FV doporučuje při tvorbě rozpočtu na příští rok vytvořit nový ORG, který by obsahoval 
pouze příjmy a výdaje související s plátcovstvím DPH. 
 
 
Příští jednání FV bude svoláno na 1.12.2021 v 18.00 hodin. 
 
 
Jednání FV bylo ukončeno v 19:00 hod.  
 
Zapsal: A. Varmužka 
Ověřil: P. Krejčí 


	Zpráva
	A - zápis

